



We are kindly asking you to send us the article in pdf or jpeg with the magazine cover to press@dimaloginoff.com in case you 
published our design! Thank you so much! 
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Blossom 

Ceramic tiles collection  


AWARDS: 

Red Dot Product design award 2012 

iF Product design award 2012


Design Dima Loginoff dimaloginoff.com

Brand VitrA  vitraglobal.com

Made in Turkey


Walls are blossoming! Big flower patterns with white contours and in organic forms, which reflects Loginoff's style; and 
white, beige and anthracite tiles embellish spaces. Combination of the tiles with floral patterns on a silky base with the 
plain tiles of this series creates a modern design giving a contemporary an "randomly design" effect on the wall.

_________________________________________________


Пожалуйста, пришлите нам статью с нашим дизайном, с обложкой журнала в pdf или jpeg на  press@dimaloginoff.com 
Большое спасибо! 


рус


Blossom 

Коллекция керамической плитки


НАГРАДЫ: 

Red Dot Product design award 2012 

iF Product design award 2012


Дизайн Дима Логинов dimaloginoff.com 

Бренд VitrA  vitraglobal.com

Made in Turkey


Коллекция темной плитки с белым контуром цветов создает настроение таинственности. Крупный и немного 
наивный цветочный рисунок обрамляет очень деликатный «шелковый» фон почти черного оттенка. 
Комбинирование плитки с цветочным орнаментом и  плитки с чистым фоном без рисунка создает интересный и 
модный  «эффект случайности» в декоре стены.  
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